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Het bedrijf heet Vos Groenverzorging, maar 
dat had eigenlijk Vos Boomverzorging moeten 
zijn. En dan in de goede zin van het woord: 
geen boomverzorgingsbedrijf dat alleen maar 
bomen kapt, maar een bedrijf dat het lef heeft 
opdrachten om bomen te kappen te weigeren, 
als daar in hun visie geen goede grond voor is. 
Volgens Ronnie van der Vinne, bedrijfsleider 
bij Vos, komt dat steeds vaker voor. Mensen 
installeren zonnecollectoren op hun dak. Als 
bomen dan zonlicht (en dus opbrengst) bij die 
collectoren wegnemen, moeten de bomen het 
bezuren. Van der Vinne: ‘Wat je veel ziet, is dat 
mensen een boom willen snoeien of eigenlijk 
toppen. Ze realiseren zich dan niet dat die 
boom daarop reageert door enorm te groeien 
en dat de schaduwwerking na een luttel aantal 
jaren slechter is dan voorheen.’
Dat wil natuurlijk niet zeggen dat Vos geen 
bomen kapt. Natuurlijk wel, en zo profileren ze 
zich ook op hun website, maar de hoofdtak van 
het bedrijf is eerder het planten dan het kap-
pen van bomen. Ronnie van der Vinne: ‘Vorig 
jaar hebben wij ruim meer dan duizend bomen 

geplant.’ Speciaal daarvoor heeft het bedrijf een 
van de bestelbussen met bak voorzien van een 
bomenrek. Ook kunnen bomen die voor een 
opdrachtgever geplant moeten worden, door 
de kweker bij Vos op de werf worden gelost.

Vos Groenverzorging: Ik ga niet kappen als ik zelf niet overtuigd ben.

Het is psychologisch: voor mensen uit Zuid- of 

West-Nederland is de afstand naar Drenthe veel 

groter dan voor Drentenaren naar het zuiden of 

westen. Dat is een gemiste kans, want daardoor 

mis je pareltjes van bedrijven zoals Vos Groen-

verzorging.
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Meer dan 1000 bomen  
geplant dit jaar

De kluit 'zweeft' van 

de grond.

De beuken bleken al eerder te zijn verplant met exact 

dezelfde methode, afgaand op de overgroeide pin door 

de stam.

Ronnie van der Vinne



Historie
De naam Vos Groenverzorging heeft natuurlijk 
een geschiedenis. Het bedrijf is ongeveer twin-
tig jaar geleden gestart door Gerard Vos, als een 
breed georiënteerd hoveniersbedrijf dat ook 
schuttinkjes kon plaatsen. Gerard Vos is helaas 
een paar jaar geleden op veel te jonge leeftijd 
overleden; zijn vrouw Hillie Vos heeft het bedrijf 
zo goed mogelijk doorgezet. Omdat zij geen 
ervaring had in de sector, ging zij op zoek naar 
een goede bedrijfsleider en dat is Ronnie van 
der Vinne geworden. Van der Vinne: ‘Ik heb 
ooit nog met Gerard Vos samengewerkt en ken 

ook een aantal mensen die bij Vos werken van 
eerdere werkgevers. Ik werkte eigenlijk al niet 
meer in de sector. Ik werd af en toe weleens 
gevraagd om bij een grote groenvoorziener te 
gaan werken, maar daar lag mijn hart niet. Ik 
wilde niet werken in een heel groot bedrijf. Bij 
Vos ligt dat natuurlijk anders, omdat dat een 
relatief klein en sterk gespecialiseerd bedrijf is. 
Ik werk er nu drieënhalf jaar en dat gaat goed. 
We groeien ieder jaar weer. Onze insteek is dat 
we klanten zoveel mogelijk willen ontzorgen. 
In veel gevallen heeft de opdrachtgever niet 
voldoende specifieke kennis. Daarvoor huurt 
hij ons in. Dan wil hij zich geen zorgen maken 
over de kwaliteit. Mijn taak is het runnen van 
het bedrijf, inclusief contact met de klanten, het 
personeel etc. Hillie Vos is eindverantwoordelijk 
en verzorgt de administratie.’

Planten-plus
Vos is dus sterk in planten, maar steeds vaker 
wordt het bedrijf gevraagd om ook bomen 
te verplanten. Dat zijn klussen waarvoor alles 
uit de kast moet worden gehaald. Een recent 
bijvoorbeeld: het verplanten van een beuk in 
Hoogezand. Van der Vinne: ‘Ik werd door de 
gemeente gevraagd om te komen kijken. Er 
moet een weg verlegd worden en er stond 
een groepje beuken in de weg. Die zouden 
gekapt moeten worden. Ik kwam toen met 
het idee: waarom verplanten we die bomen 
niet? Zo gezegd, zo gedaan: afgelopen april 

hebben we dat werk uitgevoerd; van de vijf 
beuken hebben we er twee verplant. De bomen 
werden omgegraven en met een torenkraan 
ongeveer 10 tot 15 m verder geplaatst. Daar 
hadden we een goede groeiplaats ingericht. 
We tilden de bomen op aan twee pinnen die 
we door de stam hadden geboord. De gaten 
waren iets boven elkaar geboord. Daaraan 
werd de kabel van de kraan bevestigd. We 
hadden wel een starre verbinding tussen de 
twee pinnen gemaakt, zodat we zeker wisten 
dat de druk goed verdeeld werd. Het com-
plete gewicht hing wel aan de stam, dus dat 
moest goed gebeuren. We hadden natuurlijk 
ook andere methodes kunnen gebruiken, 
zoals een Newton-frame, maar we hadden het 
vertrouwen dat dit zou werken, en dat is juist 
gebleken.’

Diameter van 6 m
Na rondgraven bleek dat de kluit stabiel was. 
Hij kon zonder veel extra werk overgetild wor-
den en hoefde alleen ingepakt te worden in 
folie om uitdrogen tegen te gaan. Maar eerst 
werd de kluit nog met een zware tirforkabel 
op een diepte van 1,40 m onder het maaiveld 
doorgesneden. Veel hoger hoefde de kluit niet 
zijn; hij zou dan te zwaar worden. Daarnaast zit 
het grondwater ongeveer op die diepte en zijn 
er dus amper meer wortels te bekennen.

Voor het tillen werd een 30 tons-torenkraan 

ACTUEEL
4 min. leestijd

Eerste aanzet om de beuken rond te graven

Torenkraan

'We hadden  
natuurlijk ook  
andere methodes 
kunnen gebruiken, 
maar we hadden 
het vertrouwen 
dat dit zou  
werken, en dat is 
juist gebleken'
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ingehuurd. Van der Vinne: ‘Dat was wel even 
spannend, want we wisten niet exact hoe 
zwaar onze kluit was. We voerden het tilvermo-
gen van de kraan langzaam met 5000 kg per 
keer op en wachtten daarna steeds een paar 
minuten, totdat deze mooi ging zweven. Het 
uiteindelijke gewicht bleek 32.870 kg. Niet het 
maximum van de kraan, maar wel dicht daarbij.’

De cruciale en zeer Nederlandse vraag aan Van 
der Vinne: ‘Wat kost dat nu, het verplanten van 
twee bomen?’ Van der Vinne twijfelt even of hij 
dat wil vertellen, maar noemt dan het bedrag: 
€ 12.000 voor de twee beuken. Inclusief de 

nazorg. Dat valt toch alles mee, zeg ik. ’Tja, dat 
klopt’, zegt de bedrijfsleider. ‘Maar ik heb ook 
geprobeerd een scherpe prijs neer te zetten 
voor de opdrachtgever. Het belangrijkste is dat 
de klant gelukkig is en dat wij trots zijn op het 
resultaat.’

Montage van de hijsvoorziening aan de boom

De rondgegraven kluit, met een diameter van 6 m en 

32 ton zwaar

'Het belangrijkste is 
dat de klant  
gelukkig is en dat wij trots zijn  
op het resultaat'
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